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Abstract (en)
The relay has a magnetic circuit (11) including a coil (16) and a movable armature (22) which is rotatable against a spring (33) between a rest
position and a working position. The contact element (12) is movable between closed and open positions by a cam (52). The coupling between the
armature and the cam consists of a ratchet wheel (53) rotating with the armature, and two pawls (54) formed in diametrically opposed positions on a
ring (59) integral with the cam. The ratchet wheel is part of a bearing element (25) with an axial shaft (29) engaging in a hub (30) on the relay casing
(10).

Abstract (fr)
Il s'agit d'un télérupteur dans lequel l'armature mobile (22) est montée rotative, et dans lequel les moyens d'entraînement intervenant entre cette
armature mobile (22) et la came (52) sous le contrôle de laquelle se trouve l'organe de contact (12) à commander comportent une roue à rochet
(53) à laquelle est associé au moins un cliquet d'entraînement (54). Suivant l'invention, la roue à rochet (53) est solidaire en rotation de l'armature
mobile (22) tandis que le cliquet d'entraînement (54) est solidaire en rotation de la came (52). Applications usuelles. <IMAGE>
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